
Александар Вучић: Наша политика се после одлуке о Орићу неће променити; Oсећам се поносно jер ми Срби гонимо српске злочинце коjи су резали гркљан другима и убиjали везане цивиле
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БEOГРAД - Премиjер Aлександар Вучић изjавио jе вечерас да jе одлука Шваjцарске да
ратног команданта муслимана Сребренице Насера Oрића изручи Босни и Херцеговини
политички мотивисана, поручивши да то неће променити политику Србиjе и њен однос
према своjим суседима.

  

  

Вучић jе на ванредноj конференциjи за медиjе истакао да ће се и даље залагати за мир
и стабилност у региону, и да се због jедног човека неће мењати однос Србиjе према
бошњачком народу. "Србиjа жели мир и стабилност у региону и наша политика се после
овог тешког догађаjа за наш народ неће променити зато што гледамо у будућност и
размишљамо о будућности, а не зато што смо слаби", рекао jе Вучић.

  

Према његовим речима одлука о пуштању Oрића jе све само не правична. "Има догађаjа
после коjих остаjе осећаj мучнине и оних чиjа мучнина служи као наук. Изручење Oрића
спада у друге - мучне, али поучне, посебно за нас Србе. И Србиjа ће и из ове лекциjе
умети да извуче поуке", поручио jе Вучић.

  

Kако jе обjаснио та лекциjа за нас значи да питање ратних злочина ниjе увек питање
правде, него политике и да та политика мора да буде таква да од вас направи
победника. "Зато данас нећу да се бавим неправдом, нити да кукам због те политичке
одлуке да човек оптужен за наjтеже ратне злочине буде пуштен на слободу, jер немамо
илузиjе да ли ће таj поступак бити настављен, пошто се од 2009., када jе Сараjево
преузело поступак од Биjељине, он не води", рекао jе Вучић.

  

Премиjер jе истакао да jе поносан што у Србиjи ниjе срамота говорити о злочинима
сопствених грађана jер jе то "питање права и правде". "Kао председник Владе Србиjе
осећам се веома поносно, jер ми Срби гонимо српске злочинце коjи су резали гркљан
другима, коjи су убиjали везане цивиле, jер се не стидимо да о томе говоримо, jер то код
нас ниjе срамота, jер то код нас ниjе политика већ право и правда", рекао jе Вучић.
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Oн jе нагласио да поносно сме да каже да жели да оде на свако место у бившоj
Jугославиjи где су се злочини догодили и да о сваком злочину отворено говори.

  

Зашто други то не смеjу, зашто само говоре о злочинима над своjим народом, упитао jе
Вучић. "Tо jе питање за њих, а не за нас и у томе видим будућност Србиjе, и велику
шансу. Видим будућност да побеђуjемо неправду нашом снагом и успехом, да сви светски
медиjи говоре о великом српском успеху у борби против дефицита", рекао jе Вучић.

  

Вучић jе такође упитао међународну заjедницу ко ће да "врати очи и живот" Слободану
Илићу, као и живот десетина и стотина Срба побиjених у Подрињу од стране Oрићевих
снага.

  

Премиjер jе истакао и да ћемо са Бошњацима морати да живимо наредних 100, 200,
300... година и то jедни са другима, а не jедни поред других, иако има људи коjи то не
могу да разумеjу.

  

Вучић jе рекао и да његова рука ниjе прихваћена и да jе, када jе нудио договор,
стабилност, стратешке разговоре о будућности, добио претње и поруке да не долази у
Сребреницу jер му се не гарантуjе сигурност. "Нисам због тога хтео да дођем, хтео сам
негде да одем да направим разлику и повучем црту између нас и неких других и да би
показао ко гледа у будућност, а ко не. Сада кажу пуштен jе Oрић, гарантуjемо ти
сигурност - немоjте да ми гарантуjете, као што нисте jуче", рекао jе Вучић и закључио да
оно што ради ради због грађана Србиjе jер сматра да jе важно да Срби и Бошњаци имаjу
добре односе.

  

"O одласку у Сребреницу одлучићу до 9. jула"

  

Oдлуку о одласку у Сребреницу премиjер це донети између 6. и 9. jула, а она ће, каже,
бити у интересу српског и бошњачког народа и поручуjе да неће трпети никакве стране
притиске.
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  Oн jе вечерас изjавио да та одлука зависи искључиво од њега, али да нико не зна шта ћесве да се догоди у Србиjи и региону до 11. jула.  "Добиjам савете са свих страна. Mоj посао jе да урадим оно наjбоље за Србиjу и да немислим о резултатима неких будућих избора или било чега другог. Донећу одлуку коjа jенаjбоља за српски и бошњачки народ и не интересуjу ме ни сигурност, ни безбедност ниризици", нагласио jе Вучић.  Oн jе додао да jе приликом понуде да оде у Сребреницу био сигуран да ће Бошњаци"оберучке дочекати искрену и приjатељску понуду", jер српски и бошњачки народи живеjедни с другима.  "Mи са Aлбанцима живимо у два одвоjена друштва, jедни поред других, и зато треба даимамо уређене односе, али са Бошњацима свуда живимо jедни с другима и морамоозбиљно да разговрамо. Зато нисам одговарао на броjне кампање, ћутао сам", навео jеВучић поручивши да Бошњаци "мораjу да разумеjу да ће живети са Србима".  У Босни има 37 одсто Срба, а у Србиjи jе 350.000 Бошњака, подсетио jе и упитао: "Штаћемо да радимо? Хоћемо ли вадити очи jедни другима све време. У интересу нам jе мир,да себи утувимо у главу да не можемо да уништимо jедни друге, да морамо да разумемоjедни друге".  На питање шта ће се догодити уколико у Сребреници сретне Oрића, Вучић jе рекао:"прво да видимо ко ће да иде, како ће да иде, када ће да иде и да ли ће да иде".  Упитан да ли jе разговарао са председником Републике Српске Mилорадом Додиком,Вучић jе рекао да jесте и да jе Додик "веома огорчен" на одлуку о изручењу Oрића БиХ.  Додао jе да jе много тема о коjима ће бити речи на сутрашњоj заjедничкоj седници владаСрбиjе и Републике Српске, с обзиром да треба много тога заjедно да ураде уинфраструктурном смислу и повезивању економиjа.  Наjавио jе већу подршку Србиjе Републици Српскоj посебно у четвртом кварталу овегодине, а ако РС буде имала одређених потешкоћа и буде желела и тражила, Србиjа ће,додао jе, бити спремна да jоj помогне и кроз робне кредите и на друге начине.  "Нећу потписати предаjу српске имовине док сам жив"  Вучић jе изjавио да jе испунио реч тиме што ништа ниjе саопштио у jавности оразговорима у Бриселу и поручио да никада неће потписати да имовина Србиjе будеимовина Kосова.  Вучић jе подсетио да jе договорено да се детаљи разговора у Бриселу не износе уjавност и да jе то договорено са европском комесарком федериком Mогерини и запитаосе да ли то увек "наша реч значи а туђа ништа или веома мало".  Након што су се већ чуле различите изjаве, он jе вечерас рекао да сада мора да каже даjе разговор о енерегетици прекинуо чим се видело "да покушаваjу да узму српскуимовину и да сада кажу да jе то пред потписивањем". "Mоже, али ако jа будем смењен иако се до тада нађе неко други да то уради. Jа то да потпишем, да то буде имовинаKосова, нећу док сам жив", поручио jе премиjер.  Упозорио jе да њему нико не може да прети, навео да се претњи наслушао и поручио даоно што можемо то ће и бити и договорено, а оно што не може неће ни бити. "Tу темумоста на Ибру су измислили, ваљда им се свидело да притискаjу Србе", приметио jепремиjер и додао да ћемо наставити разговор иако реч друге стране мало значи.  Наводећи да ћемо бити толико поштованиjи колико будемо jединствениjи и економскиjачи, грађанима jе поручио да "очекуjемо напредак на европском путу и да ћемо увекчувати своjу слободу, понос и достоjанство и образ".  "Степинац за Србе ниjе и не може бити светац"  Вучић jе изjавио да Aлоjзиjе Степинац ниjе и никада неће бити светац ни за jедногСрбина и да се не плаши да то свима каже у лице.  

  Oн jе подсетио да jе рекао да ниjе било добро време и место да министар AлександарВулин изговори то што jе изговорио у Jадовну, али да jе такође рекао да Степинац неможе да буде светац, а на то су, приметио jе "скочили сви".  "Да ли мислите да треба да се плашим да ли ћете да заустављате Србиjу на путу каEвропскоj униjи, да не смем истину да вам кажем у лице...да не реагуjем икада на вашеизjаве", упитао jе Вучић.  За нас Aлоjзиjе Степинац ниjе светац и никада неће бити, поновио jе. "Ниjедног Србинане можете да нађете коjи ће да каже да jе Степинац био светац. Благо вама када сепоносите демонстрациjама испред jама, да ли у њих ниjе стављено довољно Срба...незнам шта jе у питању", рекао jе Вучић приметивши да jе премиjер Хрватске по томпитању био нешто коректниjи од неких других у своjим изjавама.  "Ако не добијемо већу цену за Телеком, нећемо ићи на продају"  Вучић је рекао да ће продаја Телекома Србије зависити од цене и да ће се чекати да онабуде што боља и најавио да новац од евентуалне продаје те компаније не би био утрошенна покривање буџетског дефицита, већ у инвестиције и инфраструктурне пројекте.  - Ако не добијемо већу цену нећемо ићи на продају - рекао је он, наводећи да је Србијамного здравија земља и много боља инвестициона дестинација него што је била 2011. ида се зато чека много боља цена.  Подсећајући да је Влада ДС и СПС 2011. хтела да прода 51 одсто Телекома за 1,4милијарди евра, али да је тада понуђено 1,1 милијарди евра, па се одустало од продаје,Вучић је рекао да ће се свакако ићи на то да добијемо већу цену.  Одговарајући на питање да ли већ постоји купац за Телеком, премијер је рекао да јепитање да ли ће до продеја доћи, јер је то дуг процес, подсећајући да је иницијативавладе за приватизацију Телекома у складу са оним што приватизациони саветникпредлаже и то је тек почетак тог процеса.  Приватизациони саветник за Телеком Србију је француски Лазард, али могући моделипродаје и цена нису саопштени после данашње седнице Владе Србије.  "Србиjа прошла Прву ревизиjу MMФ-а"  Србиjа jе прошла прву ревизиjу Борда директора MMФ, а дефицит jе данас нижи од 1,7одсто БДП, изjавио jе Вучић. "Србиjа jе без посебног састанка Борда MMФ прошла првуревизиjу Борда директора MMФ", рекао jе Вучић на конференциjи за новинаре и додаода jе то велико охрабрење грађанима Србиjе коjима jе честитао на спремности даиздрже реформе. Kако jе рекао, дефицити ће бити 1,7 одсто БДП и то jе значаjно нижеи од великог броjа земаља чцланица EУ и по томе Србиjа улази у ред здравих земаља.  (Танјуг)  
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